
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 6/17 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 22. 3. 2017, ob 14.30, ki je potekala v sejni sobi 
IJS. 
  
Prisotni: K. Ernestl, M. Gams, Z. Jernejc, J. Pungerčar, M. Štraus, G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
I. Falnoga, A. Fekonja, C. Filipič, , M. Koželj, G. Kramberger, T. Martun, R. Pergarec, T. Ručigaj. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
Ostali prisotni: Vabljena R. Gruden, računovodkinja SVIZ/IJS. 
  

  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 5/17, seje z dne 8. 3. 2017 

  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik zadnje seje IO SVIZ/IJS. Člani, ki 
se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po e-pošti. 
  
2.       Plan porabe finančnih sredstev sindikata za leto 2017 (vabljena R. Gruden) 
  
R. Gruden je prisotnim podrobno razložila finančno stanje poslovanja sindikata SVIZ/IJS lanskega 
leta. Sindikat je posloval pozitivno in imamo ponovno presežek prihodkov nad odhodki kot že 
nekaj zaporednih let. Člani IO SVIZ/IJS so predlagali, da aktivnosti sindikata ostanejo na podobni 
ravni kot doslej, s tem da v letošnjem letu namenimo del neporabljenih finančnih sredstev iz 
preteklosti za dodatne dejavnosti, kot so: povečanje subvencijo za šolske knjige šoloobveznim 
otrokom do zaključka srednje šole, povišamo subvencijo za izlete ter po predhodno izvedeni 
anketi, ki bo pokazala zainteresiranost članov, lahko kupimo tudi dodatne karte za koriščenje 
bazena v Atlantisu ali na predlog članov dodamo še kaj drugega. O končnem planu porabe 
finančnih sredstev se bomo odločali na skupščini sindikata 30. 3. 2017. 
  
Sklep 1: Do skupščine SVIZ/IJS, ki bo 30. 3. 2017, bomo med člani izvedli anketo o zanimanju za 
koriščenje plavalnega bazena v Atlantisu. 
  
3.       Tekoče zadeve 

  
a)      Dopis s pripombami na izhodišča novih zakonov ZRRD in ZViS v imenu SVIZ Slovenije, pri 
katerem je sodeloval tudi J. Pungerčar, na predlog članov GO SVIZ in sindikalne konference (SK) 
SVIZ VŠZ, je bil poslan na pristojno ministrstvo (MIZŠ) 15. 3. 2017. Čakamo na odziv MIZŠ in 
nadaljevanje pogajanj obeh zakonov v pripravi. 
  



b)      J. Pungerčar in I. Zajc sta bila 20. in 21. 3. 2017 vabljena na razširjeno dvodnevno redno 
spomladansko sejo GO SVIZ. Poleg tem, ki bodo v tem in v prihodnjem letu zaznamovala 
dogajanja na sindikalni in vladni ravni, so obravnavali finančno poročilo preteklega in plan porabe 
letošnjega leta SVIZ Slovenije. Tako kot vsa leta doslej je SVIZ Slovenije posloval pozitivno, 
zastavljene plane pa izpolnjuje v skladu z načrti. 
  
c)       SVIZ Slovenije v okviru Konfederacije sindikatov javnega sektorja nadaljuje pogajanja z 
vlado pri odpravi plačnih anomalij. Kdaj in kako se bodo pogajanja zaključila, se še ne ve, čeprav 
bi morala biti pogajanja končana do 1. maja 2017. O poteku pogajanj bomo članstvo sproti 
seznanjali. 
  
č)       J. Pungerčar je poročal, da glede na dejstvo, da bo vlada dvignila plače zdravnikom, želijo 
tudi raziskovalci z najvišjimi znanstvenimi nazivi ustrezen dvig plač. V okviru SVIZ-a se bo za 
delavce v izobraževanju in raziskovalce oblikovala posebna delovna skupina, ki bo delovala v 
okviru širše pogajalske skupine. 
  
d)      J. Pungerčar nas je seznanil, da skupina raziskovalcev na ZRC SAZU v mesecu aprilu pripravlja 
dogodek »pohod za znanost« v Ljubljani. Pohoda naj bi se udeležili predvsem raziskovalci 
Slovenije (v čim večjem številu) in s tem opozorili vladajočo politično garnituro na pomen 
znanosti, ki ji ne namenjajo dovolj javnih proračunskih sredstev za njeno delovanje.  
  
Sklep 2:  V organizacijo pohoda za znanost se bomo aktivno vključili in pozvali vse zaposlene na 
IJS, da se na dan dogodka udeležijo pohoda. 
                   
4.       Solidarnostna pomoč 

  
Sodelavcu, ki je zaradi daljše bolezenske odsotnosti zaprosil za solidarnostno pomoč, smo 
sredstva soglasno odobrili v skladu s Pravilnikom o solidarnostni pomoči. Člani, ki na seji niso bili 
prisotni, se bodo o pomoči izjasnili po elektronski pošti. 
  
5.       Razno 

  
a)      Glede na dejstvo, da se bomo na vodstvo IJS obrnili glede domnevno neetičnega ravnanja 
lastnika čistilnega servisa s svojimi zaposlenimi, je imel M. Gams pripombo, da smo se premalo 
zanimali in nismo posredovali ob znižanju plač in honorarjev predavateljev na Mednarodni 
podiplomski šoli Jožefa Stefana.  
  
Mnenje drugih je bilo, da na višino honorarjev na Podiplomski šoli Jožefa Stefana kot sindikat 
SVIZ/IJS ne moremo vplivati, njihovim zaposlenim pa smo že predlagali in jim posredovali 
podatke, da se vključijo v sindikat SVIZ Slovenije. 
  
b)      Z. Jernejc je poročala, da se zaposleni v stavbi C zelo pritožujejo zaradi neprijetnih vonjav 
pri pripravi hrane, ki prihajajo iz naše restavracije in se širijo po celi stavbi z okolici vred. Z 
vodstvom restavracije se bomo sestali in ugotovili vzroke. Od prenove restavracije, ki je potekala 



na IJS pred nekaj leti, do letošnjega leta to ni bil problem, sedaj pa novi najemnik restavracije tudi 
pripravlja hrano v naši kuhinji in posledično se vonjave širijo. Morda je vzrok tudi v slabem 
delovanju prezračevalnih naprav. 
  
Sklep 3: Sestali se bomo z vodstvom restavracije, da ugotovimo, zakaj prihaja do širjenja 
neprijetnega vonja po hrani. Izvesti nameravamo anketo za uporabnike naše restavracije, da 
ugotovimo, kje se lahko ponudba najemnika restavracije nadgradi in izboljšajo pomanjkljivosti. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00 

Sejo je vodil: J. Pungerčar                                                     Zapisnik pripravila:    M. 
Štraus                                                                                                        Zapisnik pregledal:     J. 
Pungerčar 

Ljubljana, 24. 3. 2017 

  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 

                        - vodstvu IJS 
 


